
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 5. juli 2017 
 

1. Zebra Byg 
 

Vi har stadig udestående med Zebrabyg. Pt. 50.400 kr, men vi står mellem kommune og Zebra 
Byg. 
 
Kasper arrangerer et møde mellem Anders fra Zebra byg og Bo og ham. Mødet skal omhandle 
det udestående. Evt. en løsning med indbetaling til vedligeholdelse. 
 
 
2. Fjernvarme 

 
Vi har modtaget papir på udgravning til fjernvarme og strøm for Zebrabygs rækkehuse. Ok for 
gravning. Der er sendt en række krav, om hvordan vejen efterlades. 
 
Dog er der stillet spørgsmål ved om vi har bemyndigelse, da kommunen stadig ikke har 
overdraget skødet. 

 
3. Evt 
 
Kasper rykker igen for grøn trekant, samt skøde. Stopper vedligehold. OIS.dk at vi ikke er ejere. 
Manglende ramper ved branddammen, og der mangler rampe ved trekanten. 
. 
Forslag om at lave infofolder til nye beboere. 


